
Vi viser til Deres innsynsbegjæring vedrørende dokumentene som omhandler   . 

Totalt, 1 dokumenter er vurdert i prosessen. 

 

 

Du er blitt innvilget full tilgang til følgende dokumenter som er inkludert nedenfor: 
21/1572-161  Froland kommuneplan arealdelen - Kommentar til utbygging på Bøylestad . Dette 
dokumentet har 1 fil(er) som sendes. 
Kommentarer:            

 

 

 



From: Ken Vidar Solheim <kensol81@hotmail.com> 
Sent: 10. september 2022 23:07 
To: Postmottak Froland 
Subject: Kommentar til utbygging på Bøylestad 
 

Hei! 

 

Viser til høringsforslaget om utbygging av Bøylestad. Jeg har bodd midtveis mellom Blakstad 

og Bøylestad hele livet og har nå i skrivende stund passert 40 år. Veien til Bøylefoss er i beste 

grad knapt brukbar til de som allerede bruker den nå, ved å belaste denne veien med 200-300 

biler til og fra jobb vil være galskap, veien er ikke bygd for å takle slike forhold. Det er veldig 

mange trange passasjer som ikke engang det kan møtes skolebuss og bil. Vi har 2 barn som 

tar bussen til skolen hver dag og ofte sykler til og fra Osedalen. Dette vil jo bli livsfarlig å 

gjøre med det med dette nye trafikk bilde som er forespeilet her. Nå er det på tiden at 

kommunen tar vare på innbyggerne sine isteden for å bare tenke økonomi. Etter 

eiendomsskatt og de katastrofale vei prosjektet i blakstadheia så er tilliten til kommunen i 

beste fall svak. 

I tillegg til veien så er det mange andre argumenter som stemmer imot som forurensning i 

bekker og elver, turstier som blir ødelagt, et nydelig landskap som blir tillintetgjort. Håper 

dere tar den riktige avgjørelsen her.  

 

Mvh Ken Vidar Solheim  

 

Sent from Android device 


